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O dofinansowaniu inwestycji

Wsparcia inwestycji gminnych z funduszy unijnych dotyczyć będzie rozmowa wicemarszałka
Zdzisława Wrzałki z wójtem Piekoszowa Tadeuszem Dąbrową.
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